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Abstract (en)
The bolt (12) is movable into the locking position by a spring (18) and is actuated by a compression button (15) or a lock cylinder (16). There is a
latch (13) and an auxiliary latch (14) which releases a catch (21) of the bolt, in compressed position. The latch controls a second swivel lever (31) for
blocking the auxiliary latch which in its extended position is blocked by the swivel lever when the main latch is also extended. Pref. the button is fitted
with followers (38,39) such that the bolt retraction takes place before that of the latch.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein selbstverriegelndes Schloß mit einem Riegel (12), der durch eine Feder (18) in die Schließstellung bewegbar ist,
wobei der Riegel (12) über eine Drückernuß (15) oder einen Schließzylinder (16) betätigbar ist, einer Falle (13) und einer Hilfsfalle (14) die in
ausgeschlossener Stellung eine Raste (22) zum Festhalten des Riegels (12) in der Offenstellung freigibt. Dabei ist ein zusätzlicher Schwenkhebel
(31) vorgesehen, der die Hilfsfalle (14) in der ausgefahrenen Lage blockiert, wenn die Falle (13) ebenfalls ausgefahren ist. <IMAGE>
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